
            
 

 

 

VRAGENHALFUUR 
 

Indiener: H. Boer (D66 Berkelland) 
 
Datum indiening vraag: 22 januari 2019 
 
 

                               
raadsvergadering van: 
 

Formulering: 
 
De afgelopen weken is er in Neede twee keer sprake geweest van een breuk in het 
waterleidingnetwerk van Vitens. 
Dit gebeurde op locaties enkele honderden meters van elkaar verwijderd.  
Een situatie die tot ongemak en schade leidt bij onze inwoners. Wij begrijpen dat er sprake is van 
een asbestcement leidingnetwerk. 
Door veranderende inzichten en ervaringen worden deze zoveel mogelijk verwijderd en 
vervangen door kunststof. 
Dit schijnt niet altijd even makkelijk te zijn door de ligging. 
De gemeente is aandeelhouder van Vitens. 
  
Wij hebben de volgende vragen aan het college: 
  
  
Vraag: 
 
Is er bij de gemeente kennis van de toestand van het waterleidingnetwerk in Berkelland en 
kunt u ons hiervan in kennis stellen? 

 
 

Vraag: 
 
Bestaat er een plan dat voorziet in de vervanging van dit netwerk en hoe ziet dit eruit? 

 
 

Vraag: 
Bent u van plan of heeft u inmiddels contact gelegd met Vitens over deze kwestie? 
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Toelichting: 

1. In het vragenhalfuur kunnen vragen gesteld worden over onderwerpen die niet op de 
agenda staan.  

2. De vragen moeten 24 uur voor het begin van de vergadering bij de griffie ingediend 
zijn. 

3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. 

 

 
 
 


